
Van: Helder, L.  
Verzonden: woensdag 7 juni 2023 17:36 
Aan: Brood, A.M. (Anne)  
Onderwerp: Re: Vraag over emailprocedure en eventueel CD Politie 

 

Hallo Anne, 

 

Zou je dit verzoek aub via een emailprocedure aan de collega’s willen voorleggen? 

Alvast dank! 

 

 
Collega’s,  
 
Er wordt vooralsnog geen CD Politie gehouden vóór het aankomende zomerreces. Ik zou 
toch graag een CD geagendeerd willen hebben voor het halfjaarbericht Politie dat in de regel 
in juni naar de Kamer komt. 
 
Daar komt bij dat mij gisteren ter ore is gekomen dat er nog relevante informatie komt die in 
een CD besproken dient te worden. Het gaat over een rapport dat door de minister vorig jaar 
aan de Kamer is toegezegd en dat zeer waarschijnlijk binnen 2 weken naar de Kamer komt.  
 
En ervaring leert dat er in de laatste weken toch nog wel een en ander gebeurt op het gebied 
van de politie dat we niet over het reces heen kunnen tillen / pas in een CD in september 
kunnen bespreken dat dan een hele lange agenda zal hebben. 
  
En mocht ik het mis hebben: ik heb liever een CD geagendeerd dat we alsnog niet door laten 
gaan vanwege gebrek aan voldoende agendapunten dan het omgekeerde, want te elfder ure 
een CD agenderen is vrijwel onmogelijk. Ik hoop op jullie steun. 
 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mevr. mr. L.M.J.S. Helder 

 


